
985106

To:

Cc:

From: )

Sent: Tue 11/24/2020 11:36:48 AM

Subject: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen &VGO

Received: Tue 11/24/2020 11:36:48 AM

Ja ik stuur vandaag of morgenochtend wat door!

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Pamassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M +

minvws.nl

var:IEEE) EEE ino n>

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:22

@minvws.ni>; |INEENENECNNNERED@ minvws.nl>
CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

IESi|
Ja voor as donderdag ook graag. Want dan kanZEf nadat ze een afweging heeft gemaakt op basis van ons advies, tegeniy
zeggen wat de bezwaren zijn en wat eventueel wel kan?

Zou dat lukken?

Groet RL

van: 20 )SEI© minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 24 november 2020 11:11

Aan: A A. @minvws.nl>

cc:

Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

Ik kan voor dit punt en de TASO wel een Q&A voorbereiden, maar moet dit ook nog langs een andere route worden voorbereid

zoals bijv voor donderdag? Want als dit bijv een motie gaat worden, dan zou ik 'm ontraden, en dat is niet zo handig. Zal zo

even mailen wat de belangrijkste overwegingen tegen dit plan zijn.

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M +316

minvws.nl

Verzonden: dinsdag 24 november 2020 10:13

@minvws.nl>

RE c >;IESE)EXER is. IEEE.
Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

Aanvullend de reactie van ERE hij stelt zich beetje op als spreekbuis van de coalitie. Kunnen we toch iets doen?
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We hadden gevraagd om de topsport te faciliteren zoals ook afgesproken in april/mei toen we expliciet vanwege het sentiment

kozen voor breedtesport en topsport eind van het jaar zouden doen. Daar zou dus voor gekeken kunnen worden naar VWS

brede ruimte in subsidie zoal en[REYaanreikten. Of moeten we eenmalig de BOSA ruimte inzetten? Vind ik ook

goed, maar we moeten wel iets kunnen doen.

Overigens ben ik nog niet overtuigd van een minder optimale regeling van ledensubsidie ipv huidige TASO. Eens dat het ook

niet optimaal is, maar wel beter dan wat er nu gebeurt. Maar daar hebben we het donderdag dan wel over. Ik ben in ieder

geval van plan dit voorstel wel te doen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 24 nov. 2020 10:00 AM

Nog bedankt voor je reactie! Hebben jullie nog kunnen kijken naar de vraag over turnen?

coor JERE
Van: £128 )SEE@ minvws.nl>
Datum: woensdag 04 nov. 2020 2:53 PM

minvws.nl>

) @minvws.i>.IEEE) ERE mins ol. IEEECN
< minvws.nl>

Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA -regeling en andere regelingen & WGO

Hol ERE
Zie onderstaand. Hiermee is ook antwoord gegeven op twee vragen vanuit het coalitieoverleg, waarover je begin deze

week mailde. We komen nog terug op de vraag over tumen.

Groeten,

- Naar aanleiding van de opmerkingen over de BOSA en de TASO het volgende:
o Op de BOSA is een verwachte onderbesteding van 15 tot 20 min dit jaar mede als gevolg van de coronacrisis,

waardoor extra investeringen in de sport achterblijven bij de verwachting.
o Van de TASO is 25 min van de beschikbare 45 min besteed.

Deze onderbesteding wordt opnieuw ingezet in het tweede sportspecifieke steunpakket van 60 min.

Bij de uitwerking van dit tweede steunpakket zal de TASO worden aangepast en opnieuw worden opengesteld.
Een tegemoetkoming per lid van een sportorganisatie leidt daarbij naar verwachting niet tot de meest passende vorm

van compensatie. Dat komt enerzijds doordat niet alle sportorganisaties leden hebben, terwijl ze wel veel activiteiten

organiseren. Anderzijds geldt dat sommige sporten met veel leden in deze periode wél goed doorgang kunnen vinden

en dus weinig schade ervaren, terwijl andere sporten met weinig leden moeten stoppen of sterk afschalen en veel

meer schade ervaren. Het ledenaantal is daardoor niet de optimale factor om de mate van steun mee te bepalen.

0

0

0

- Naar aanleiding van de ruimte uit de niet-verplichte uitgaven (van € 7,6 min) in de begroting 2021, die naar topsport zouden

kunnen, het volgende:
o De budgettaire tabel waar het bedrag van niet-verplichte uitgaven a € 7,6 min instaat, is in juli 2020 voor het laatst

aangepast. Inmiddels is het beleid verder budgettair ingevuld, omdat uitvoeringsjaar 2021 nadert, en is deze ruimte

al een stuk kleiner.

o Dit zal tot het eind van het jaar doorgaan, waarna het zeer waarschijnlijk is dat de beschikbare ruimte op de

sportbegroting waarvoor nog geen juridische verplichtingen zijn aangegaan op nihil wordt gesteld.
o Deze verdere invulling gaat dan over subsidies of opdrachten waar bestaande politieke en/of bestuurlijke afspraken
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aan ten grondslag liggen (zoals nog te ontvangen aanvragen voor het organiseren van sportevenementen, subsidies

voor onderwerpen als Volwassenfonds, Fonds gehandicapten, verschillende challenges, toekomstplan arbeidsmarkt,
initiatief-Alberda ‘Bewegen: het nieuwe normaal’, Centrum Veilige Sport, Vechtsportautoriteit, en op het terrein van

kennis en innovatie (zoals de LivingLabs bij gemeenten, de Coronamonitor van het Mulier instituut, en het

onderzoek naar het reduceren van de zorgkosten door sport en bewegen).

- Naar aanleiding van de opmerkingen bij de outline van de brief over evenementen, het volgende.
o In een aantal opmerkingen wordt benadrukt dat er niet teveel nadruk moet komen op de maatschappelijke waarde

van evenementen, maar juist het sportieve (ook in de voorbeeldrol van topsporters) en economische belang van het

evenement centraal te stellen.

Dat onderschrijven we geheel. De basis van het nieuwe beleid is dat het hoofdevenement an sich maatschappelijke waarde heeft,

juist vanwege wat hiervoor al staat. Daarvoor zijn geen side events nodig, en daar geven we dan ook geen subsidie

meer voor. Wat wel zo is, is dat andere partijen (gemeenten, provincies, maatschappelijke en commerciéle

organisaties) het evenement kunnen benutten. Dus als een podium voor hun eigen doelstellingen. Maar als dat niet

gebeurt, heeft dat geen consequenties voor de subsidieverstrekking vanuit ons.

o De motie-Heerema hebben we uitgevoerd, namelijk dat we hebben onderzocht op welke wijze een klein maar

slagvaardig interdepartementaal sportevenementenloket vormgegeven kan worden. De uitkomst is geen

interdepartementaal sportevenementenloket per se, maar wel een loket dat goed aansluit bij de overwegingen bij de

motie.

o De overige opmerkingen nemen we mee in de verdere uitwerking van de brief.

- Naar aanleiding van de vraag over steun aan Nederlandse kandidaten voor internationale sportbesturen, het volgende:
o Ja, dat doen we graag.

o Het is een van de acties in deelakkoord 6 dat meer Nederlanders deel uitmaken van intemationale sportbesturen.
o Daar werken we op samen met NOC*NSF en Buitenlandse Zaken.

o Dus een verzoek om een steunbrief wordt altijd gehonoreerd.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

CSET) EKER viv 11>yer sands02,nov. 2020 6:06 PM

Onderwerp: RE: Mogelijke rr Mo PA 2 ee en

,

andere regelingen & WGO

vo EE

Hebjij ergens dezer dagen nog een concept-reactie voor | EER voor mij? Bedankt alvast!

3 |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

‘0s

= IEE

Verzonden: dinsdag 27 oktober 2020 17:40

aor: IEC I) SCE ov.
Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

Hoi EXER,
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Kunnen we hier morgenochtend even over bellen? Een aantal dingen kan ik helemaal niet plaatsen. ©

Groeten,

5 51.20 ) SEE ominvws.ni>
Verzonden: dinsdag 27 oktober 2020 16:29

Aan:IEEE)BESEDN© inv ws...>;EEE)BERETninvvs i>
Onderwerp: RE: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

Zouden jullie mij misschien kunnen helpen aan de beantwoording van onderstaande vragen vanBE: Heel veel dank alvast!

-  Welke ruimte is er bij BoSA zoals NOCNSF suggereert?
- Als TaSO onvoldoende uitgenut wordt, kunnen we dan niet beter bedrag per lid overmaken?

- Is het gelukt om namens D66 en VVD ruimte te vinden voor de 8 miljoen topsport?
- En erg benieuwd naar reactie op mijn opmerkingen mbt evenementen (TvC: heb

hog gemaild, stuur ik jullie door)
- Wij hebben als politiek als het goed is vaker steun gegeven aan Nederlandse sportbestuurders die zich kandideren voor

internationale bestuursfuncties. Is Tamara bereid dat ook te doen? In het kader van integriteit terughrengen in

internationale bond heeft voorzitter Nederlandse Boksbond zich gekandideerd en kan een aanbevelingsbrief goed

gebruiken.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= IEEEomr ws

5 5.1.2e )
Verzonden: vrijdag 16 oktober 2020 11:54

fl minvws.nl>; || GEER minvws.nl>

cc: 1. - @minvws.nl>

Onderwerp: Mogelijke onderuitputting BOSA-regeling en andere regelingen & WGO

HaJEEES=n ERED}
Heb er eerder deze week al even contact over gehad met |EEEEH maar de vraag van het Kamerlid Heerema m.b.t. de mogelijke

onderuitputting van de COVID-sportregelingen stond nog op mijn lijstje. Zouden jullie mij kunnen laten weten of we

onderuitputting verwachten (cijfers zijn nog leuker!) en als er onderuitputting is, of we dat kunnen inzetten op de

VWS/sportbegroting, of dat deze middelen direct moeten terugvloeien naar FIN (volgens mij hoeft dat niet mits voor 31-12

besteed).

Verder geef ik jullie als voorschot op het WGO in vertrouwen alvast onderstaande appwisseling tussen de coalitiewocordvoerders

alvast mee. Het duurt nog even, maar dan kunnen we ons er maar alvast (mentaal) op voorbereiden ;-).

Groet!

[11:07, 16-10-2020]Ear
Ha allen, wij zijn als het goed is allemaal gebeld door NOC*NSF. Er wordt verondersteld dat

er ruimte is op de begroting en voordat we nu allemaal eigenstandig met amendement gaan komen lijkt met mij goed om na het

reces bij elkaar te gaan zitten om te kijken wat er nu werkelijk aan mogelijkheden zijn. Het is een zware tijd voor de
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verenigingssport, dus als we als coalitie kunnen helpen om overeind te blijven dan is dat in ons allerbelang. Zullen we kijken of we

elkaar dinsdag tijdens vragenuurtje kunnen treffen? Mag bij mij op de kamer|EXESN
(11:08, 16-10-2020]IEEEG ocd plan!

[11:50, 16-10-2020] 5.1.26 or

IE
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |
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